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Dotyczy: wywłaszczeń związanych z przebudową Ronda Ofiar Katania 
 

Panie Prezydencie proszę o wyjaśnienia dotyczące wywłaszczeń 
związanych z przebudową Ronda Ofiar Katania. Ukazanie się w prasie krakowskiej 
„Gazecie Wyborczej" artykułu mówiącego, Ŝe po raz pierwszy od wielu lat miasto 
wywłaszcza swoich mieszkańców i opisuje tam przypadek p. [wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek 

Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] jak równieŜ przywołuje informacji, Ŝe 
taki los dotyka kilku jeszcze osób wymaga wyjaśnienia. 

Kuriozalna jest informacja, Ŝe Pani [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 
2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa 

ds. Ochrony Informacji Niejawnych] ma opuścić swój dom teraz i wydać nieruchomość Gminie 
Kraków 9 podany w GW termin (01.02.2010r.?). 

Proszę o podanie kto ze strony Pana Prezydenta współpracował w temacie 
przebudowy Ronda Ofiar Katania z Urzędem/Wojewódzkim i kto uczestniczył w 
negocjacjach dotyczących wywłaszczeń mieszkańców? 

Samo stwierdzenie zawarte w artykule GW, Ŝe termin wyprowadzenia Pani 
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 

jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] został specjalnie 
wyznaczony w okresie zimowym niesie za sobą niebezpieczeństwo naduŜycia 
urzędniczego. 

Proszę nie przekonywać mnie, Ŝe powyŜsze działanie są działaniami Urzędu 
Wojewódzkiego-mnie interesują mieszkańcy Krakowa i jak władze naszego miasta 
ich traktują. 

Czy nie uwaŜa Pan Prezydent, Ŝe Pański Urząd powinien w powyŜszej sprawie 
zająć odpowiednie stanowisko, godne Przedstawiciela mieszkańców Krakowa? 

Liczę na pozytywne rozwiązanie, które będzie satysfakcjonowało obie strony, a 
wiem, Ŝe to jest moŜliwe. 

 
 
 
PS. 
Proszę uwzględnić, równieŜ, Ŝe nie jestem przeciwnikiem przebudowy Ronda 

Ofiar Katania.bk 

 


